
P R O T O K Ó Ł Nr 37/09 
Komisji Rolniczo-Gospodarczej Rady Gminy Suwałki w dniu 15 czerwca 2009 roku 

 
Posiedzenie trwało od godz. 900 do 1200 w sali Urzędu Gminy.  
1. Złotnik Feliks 
2. Butkiewicz Henryk 
3. Nieszczerzewicz Adam 
4. Safinowski Andrzej  
5. Szczerbowski Adam 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Zbigniew Mackiewicz – Sekretarz Gminy, Tadeusz 
Chołko – Wójt Gminy (listy obecności  w załączeniu do protokołu). 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3. Wniosek Policji w sprawie dofinansowania patroli działających w okresie letnim na 

terenie gminy.  
4. Kupno słupów oświetleniowych od PGE Dystrybucja Białystok Sp. z o. o. Zakład 

Sieci Suwałki we wsi Płociczno-Osiedle. 
5. Podanie P. Sylwestra w sprawie wykupienia gruntu na poszerzenie drogi gminnej-

asfaltowej biegnącej po jego działce we wsi Osinki. 
6. Prośba firmy TRANSDŹWIG z Augustowa w sprawie wydzierżawienia lub kupna 

działki przy Zakładzie Utylizacji na prowadzenie działalności. 
7. Spółka z o.o. „Płociczno-Tartak” w Płocicznie-Tartak w sprawie wykonania planu 

zagospodarowania przestrzennego.  
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie                    

w budżecie gminy  środków stanowiących fundusz sołecki. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. 1 
Otwarcie. 
 
Posiedzenie komisji otworzył Feliks Złotnik – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  powitał 
zebranych i stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 100 % ustawowego składu członków 
Komisji – podejmowane opinie, wnioski są prawomocne. 
 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
Do protokołu Nr 36 posiedzenia Komisji z dnia 11 maja 2009 r. nie wniesiono uwag wobec 
czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
Ad. 3 
Wniosek Policji w sprawie dofinansowania patroli działających w okresie letnim na 
terenie gminy. 
 
Komisja przychyla się do wniosku policji w sprawie dofinansowania paliwa do radiowozów 
patrolujących teren gminy w wysokości 6 000 zł. 
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Zgłoszono wniosek aby szczególna ochrona objąć plaże i tereny przyległe do nich oraz pola 
namiotowe i biwakowe. 
 
Ad. 4 
Kupno słupów oświetleniowych od PGE Dystrybucja Białystok Sp. z o. o. Zakład Sieci 
Suwałki we wsi Płociczno-Osiedle. 
 
Komisja wyraża zgodę na odkupienie od PGE Dystrybucja Białystok Sp. z o. o. Zakład Sieci 
Suwałki słupów oświetleniowych po cenie demontażu w ilości 64 sztuk za kwotę 3 300 zł                          
w miejscowości Płociczno-Osiedle, w związku z przebudową całej linii zasilającej wieś z 
naziemnej na podziemną. 
 
Ad. 5 
Podanie P. Sylwestra  w sprawie wykupienia gruntu na poszerzenie drogi gminnej - 
asfaltowej biegnącej po jego działce we wsi Osinki. 
 
Komisja pozytywnie opiniuje prośbę Sylwestra Z. w sprawie wykupienia gruntu na 
poszerzenie drogi gminnej - asfaltowej biegnącej po jego działce we wsi Osinki. Komisja 
proponuje rozpatrzyć sprawę w miarę posiadanych środków finansowych gminy.  
 
Ad. 6 
Prośba firmy TRANSDŹWIG z Augustowa w sprawie wydzierżawienia lub kupna 
działki przy Zakładzie Utylizacji na prowadzenie działalności. 
 
Firma TRANSDŹWIG z Augustowa zwróciła się z prośba o wydzierżawienie lub kupno 
działki od gminy przy Zakładzie Utylizacji. Nie możliwe jest podzielenie w/w działki                       
i przeznaczenie jej na działalność wynajmu dźwigów, parking dla samochodów oraz zakład 
naprawy samochodowej ponieważ jest to niezgodne z zapisami w planie zagospodarowania 
przestrzennego. Zgodnie z powyższym komisja proponuje wskazanie firmie inną działkę na 
terenie gminy. 
 
Ad. 7 
Spółka z o.o. „Płociczno-Tartak” w Płocicznie-Tartak w sprawie wykonania planu 
zagospodarowania przestrzennego.  
 
Spółka z o.o. „Płociczno-Tarta” na 363/12 działce o pow. ok. 4 ha wnioskuje o wykonanie 
planu zagospodarowania przestrzennego z uwzględnieniem budownictwa mieszkaniowego                
i usługowego. Spółka zobowiązuje się pokryć koszt wykonania planu.  
Komisja przychyla się do wniosku z uwzględnieniem jedynie przeznaczenia działek pod 
usługi nieuciążliwe, gdyż już w chwili obecnej są skargi mieszkańców na uciążliwość hałasu 
w istniejącym zakładzie. 
 
Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie                    
w budżecie gminy  środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
Komisja po zapoznaniu się z celem ustalenia funduszu sołeckiego, zadaniami jakie 
wchodziłyby w ten fundusz wyraża negatywna opinie dla powyższego projektu na rok 2010. 
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Na inwestycje w poszczególnych wsiach są już rozpisane plany inwestycyjne roczne lub 
wieloletnie. Przy ustaleniu funduszu sołeckiego na następne lata  należałoby skonsultować je 
z radami sołeckimi. 
 
Ad. 9 
Wolne wnioski. 
 
- Komisja proponuje sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości o pow. 2,99 ha                 

nr 154 położonej w obrębie ewidencyjnym Magdalenowo i Wigry.  
 
- Radny Henryk Butkiewicz zgłosił wniosek aby wystosować pismo do Prezydenta Miasta 

Suwałk w sprawie tego aby kierowcy MPK posiadali do sprzedaży bilety komunikacji 
miejskiej ponieważ nie zawsze jest możliwość kupna w kiosku lub sklepie. 

 
Ad. 10 
Zamknięcia posiedzenia dokonał Feliks Złotnik - Przewodniczący Komisji podziękował za 
udział w posiedzeniu.  
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokołował                                                                            Przewodniczący 
                                                                                      Komisji Rolniczo-Gospodarczej 
Adam Nieszczerzewicz                                                    
                                                                                                 Feliks Złotnik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


